
 
 

 

Protokół Nr 17/16 

z posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

które odbyło się w dniu 21 listopada 2016 roku w SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny 

w Stalowej Woli.  Rozpoczęcie obrad o godz. 1530 zakończenie o godz. 1640 

 

W posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej wzięło udział 8 radnych. 

Nieobecni byli: Robert Fila, Mariusz Sołtys. 

Posiedzeniu przewodniczył Sebastian Nabrzeski Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia, 

Rodziny i Pomocy Społecznej, zwanej dalej Komisją Ochrony Zdrowia. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1.    Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3.    SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny w Stalowej Woli – informacja o bieżącej działalności 

placówki. 

4.    Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

5.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

6.    Wolne wnioski. 

7.    Zakończenie obrad. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Rozpoczęcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski rozpoczął posiedzenie. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. Listę obecności dołączono do 

protokołu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia Sebastian Nabrzeski odczytał proponowany porządek 

obrad oraz zapytał, czy radni mają uwagi do przedstawionego porządku obrad? Uwag nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Głosy: za - 7, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3.  SP ZZOZ Powiatowy Szpital Specjalistyczny w Stalowej Woli – informacja o bieżącej 

działalności placówki. 

W trakcie omawiania Informacji do Członków Komisji dołączył radny Stanisław Anioł. 



 
 

 

Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli Edward Surmacz 

przedstawił informację o bieżącej działalności Szpitala. Dyrektor powiedział, że należy dokonać 

jeszcze bardzo dużych przedsięwzięć, aby dostosować Szpital do obowiązujących standardów 

zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 29 czerwca 2012 r. w sprawie szczegółowych 

wymagań, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia i urządzenia podmiotu wykonującego 

działalność leczniczą oraz powiązanego z nim Rozporządzenia Ministra Zdrowia z dnia 3 listopada 

2011 r. w sprawie szpitalnego oddziału ratunkowego. Szpital, obecnie przygotowuje się 

do rozbudowy i przebudowy istniejącego Szpitalnego Oddziału Ratunkowego, w tym dostosowania 

części Pierwszego Pawilonu do obowiązujących standardów. Dyrektor dodał, że nie ma obowiązku 

budowy lądowiska, w związku, z czym dofinansowanie, które miało być przeznaczone na jego 

budowę przez Powiat w wysokości 2,5 mln zł może zostać przeniesione na inne potrzebne 

przedsięwzięcia dla Szpitala. Dyrektor powiedział, że istnieje również potrzeba dostosowania 

Bloku Operacyjnego i Centralnej Sterylizatorni. Obecnie zadanie to może być dofinansowane, w 

ramach RPO 2014-2020, w maksymalnej wysokości 85% kosztów kwalifikowanych, ale nie więcej 

niż 10 mln. Radny Wojciech Korkowski zwrócił się z pytaniem do Dyrektora Szpitala, czy zmieniło 

się coś w zakresie finansowania SOR-ów, ponieważ do tej pory były bardzo niedochodowe. 

Dyrektor odpowiedział, że po podpisaniu aneksu do umowy w 2017 roku, finansowanie będzie 

korzystniejsze o 1000 zł na dobę i wyniesie łącznie 4000 zł na dobę. Decyzja Ministra Zdrowia 

o zwiększeniu finansowania dla SOR-ów niesie jednak ze sobą konieczność spełnienia nowych, 

bardziej rygorystycznych wymagań kadrowych, lokalowych oraz specjalistycznych. To sprawi, że 

SOR w Stalowej Woli nie będzie w stanie przyjąć szacowanych 12 tysięcy pacjentów rocznie, więc 

część z nich zostanie oddelegowana do Izby Przyjęć, gdzie finansowanie z NFZ wynosi zaledwie 

2 tysiące zł na dobę.  Takie rozwiązanie sprawi, że wpływy dla Szpitala będą adekwatnie mniejsze. 

Kolejnym problemem jest to, że NFZ płaci za jednego lekarza na SOR, ale aby zapewnić sprawne 

funkcjonowanie stalowowolskiego Szpitala i przyjęcie ok 12 tys. pacjentów, potrzebnych jest 

minimum dwóch specjalistów. Jeden na pewno nie da rady, zwłaszcza w okresach świątecznych 

oraz weekendach, podczas których jest znacznie większe obłożenie. W ocenie Dyrektora Szpitala, 

aby SOR się bilansował, finansowanie NFZ powinno wynosić 7 tys. zł na dobę a nie 4 tys.  

Radny Wojciech Korkowski zapytał, czy Szpital będzie w stanie sprostać nowym wytycznym 

Ministerstwa odnośnie minimalnego wynagrodzenia. Dyrektor Szpitala Edward Surmacz 

odpowiedział, że w związku z decyzją poprzedniego Dyrektora Szpitala zarówno w roku 2017 jak i 

2018 płace mają wzrosnąć, o 3%, dlatego póki, co nie bierze tego pod uwagę. Dyrektor Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego Małgorzata Stańczak odpowiedziała, że jej zdaniem żaden publiczny 

czy niepublicznego zakładu na to nie stać i że dla wielu ZOZ-ów problemem będzie wyrównać 

pracownikom minimalne wynagrodzenie.  



 
 

 

Dyrektor Edward Surmacz powiedział, że problemem są również przeceny usług 

kardiologicznych, gdzie miesięcznie za tą samą liczbę pacjentów i te same zabiegi Szpital, co miesiąc 

traci ok. 300 tys. zł.  Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski stwierdził, że Zarząd Powiatu 

powinien przeanalizować potrzeby Szpitala, jako najistotniejszej instytucji w powiecie i zastanowić 

się nad odpowiednim wsparciem finansowym. Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski 

zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i 

pytań nie zgłoszono. 

Komisja przyjęła Informację o bieżącej działalności SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 4. Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z Informacją o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016. 

 

Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionej informacji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Komisja zapoznała się z Informacją dotycząca analizy oświadczeń majątkowych za rok 2015. 

 

Przyjęcie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na rok 2017. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przystąpienia Powiatu 

Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Czas Zawodowców” w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). 



 
 

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Stalowowolskiego do realizacji projektu pn. „Czas Zawodowców” w ramach 

Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój (PO WER). 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego wyrażającej zgodę na zawarcie 

porozumienia z Wojewodą Podkarpackim dotyczącego przyjęcia do realizacji zadania z zakresu 

administracji rządowej pn. „Organizacja i przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej w 2017 roku”. 

Radny Wojciech Korkowski wyraził opinię, że obecnie trudno jest znaleźć personel, który podejmie 

się przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej, ponieważ Państwo daje wytyczne, co do tego, kto ma je 

przeprowadzać i co wtedy, gdy nie będzie takiej osoby. Przewodniczący Komisji Sebastian 

Nabrzeski odpowiedział, że wówczas tego zadania podejmie się inny ZOZ, ponieważ jest to zadanie 

z zakresu administracji rządowej.  

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego wyrażającej zgodę 

na zawarcie porozumienia z Wojewodą Podkarpackim dotyczącego przyjęcia do realizacji zadania z 

zakresu administracji rządowej pn. „Organizacja i przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej w 2017 

roku”. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Stalowowolskiego doraźnej kontroli. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 7, przeciw – 0, wstrzymujące – 1. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Stalowowolskiego doraźnej kontroli. 

 



 
 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i 

ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych w związku z 

usuwaniem pojazdów. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie 

pojazdów z dróg i ich przechowywanie na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych 

w związku z usuwaniem pojazdów. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazywane 

przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2016 na realizację zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 1997 r. 

o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do kompetencji: 

starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów pracy. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przekazywane przez Prezesa Zarządu Funduszu samorządom powiatowym w roku 2016 na realizację 

zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej, należących zgodnie z ustawą z dnia 27 sierpnia 

1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych do 

kompetencji: starostów, powiatowych centrów pomocy rodzinie i kierowników powiatowych urzędów 

pracy. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie emisji obligacji. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 7, przeciw – 0, wstrzymujące – 1. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie emisji 

obligacji. 



 
 

 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2016 roku. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 7, przeciw – 0, wstrzymujące – 1. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla innych jednostek samorządu terytorialnego w 2016 roku. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie 

powiatu stalowowolskiego na 2016 rok. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2016 rok. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2016-2030.  

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji mają pytania lub 

uwagi do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził 

głosowanie za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały: 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Stalowowolskiego na lata 2016-2030.  

 

Ad. 5. Przyjęcie protokołu 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zapytał, czy Członkowie Komisji Zdrowia mają 

pytania lub uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji? Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu. 

Głosy: za - 8, przeciw – 0, wstrzymujące – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6.  Wolne wnioski.  



 
 

 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zwrócił uwagę na to, aby radcy prawni przy 

akceptacji uchwał przywiązywali większą uwagę do podstaw prawnych, które w niektórych 

uchwałach czy uzasadnieniach są nieaktualne.  

Przewodniczący Komisji pogratulował również Dyrektorowi SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za otrzymanie Certyfikatu Akredytacyjnego Ministra Zdrowia dla 

Szpitala. Przewodniczący wyraził opinię, że jest to potwierdzenie wysokiej jakości świadczonych 

usług oraz życzył dalszych sukcesów.  

 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Nabrzeski zamknął obrady Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej. 

 
Protokołowała: 
Katarzyna Safin 

  

 

Przewodniczący Komisji 

Ochrony Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej 

Sebastian Nabrzeski 

 


